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Tekmovanja v polnem teku
V organizaciji 4. c razreda je

bilo 6. aprila v prostorih kopa-
lišča Kodeljevo namiznoteniško
prvenstvo šole. Tekmovalo je 17
razrednih ekip (vse, razen 1. d),
ekipi 1. č in 1. c pa sta nastopili
nepopolni.

Na zadnjem sestanku ŠŠD
Sloga smo določili nosilca skupin
in izžrebali skupine. Vsak nosilec
skupine je vključeval tri skupine
s po tremi igralci, in sicer po eno
dijakinjo in dvema dijakoma.
Tekmovanje je bilo zelo zanimi-
vo, napeto in borbeno. Izenače:

nost ekip je bila večja kot na
prejšnjih prvenstvih, kar so po-
kazali tudi rezultati. Zmagovalne
ekipe skupin iz predtekmovanja
so se uvrstile v dve polfinalni
skupini. Zmagovalca le-teh sta
ierala za prvo, drugouvrščena za
tretje in tretjeuvrščena za peto
mesto.

Tekmovanje je potekalo brez za-
pletov, lekmovalci so bili disciplini-
rani, organizacija je bila dobra, le
gledalcev bi bilo lahko več.

Zmagala je ekipa 4. a razreda.
Poleg tekmovanja v namiznem te-

nisu pa na gimnaziji vse leto potekajo
tekmovanja v vseh športnih discipli-
nah. Prav sedaj je v teku tekmovanje

deklet v odbojki. Polfinalne tekme so
že odigrane. tako se je v finalno sku-
pino uvrstilo šest ekip, ki so zopet
razdeljene v dve skupini, zmagovalca
obeh skupin pa se bosta pomerila za
prvo mesto.

V teku jc tudi prvenstvo košarke
za fante. Tudi tu so tekme za polfi-
nale že odigrane. V kratkem bo za-
čela z delom planinska sekcija.

Naša gimna>ija pa ni aktivna samo
navznoter, pač pa se udeležuje tudi
tekmovanj v občinskem in mestnem
merilu. Na sestanku ŠŠD smo tudi
potrdili sklep konference, da bodo
našo šulo v bodoče na tekmovanjih
zastopali le poritivni dijaki.

Predstavniki naše šole so se že
pred časom udeležili tekmovanja v
teku na smučeh v Kosezah. Fantje in
dekleta so se dobro odrezali, saj je bil
prvak med fanti dijak naše šole.

V začetku aprila pa se je pričelo
prvenstvo srednjih šol v rokometu. V
prvem kolu so se bolje odrezala de-
kleta, ki so zmagala v tekmi s peda-
goško gimnazijo. Fantje pa so imeli
več smole (manjkalo je tudi nekaj
ključnih igralcev zaradi obveznosti v
šoli) in so proti elektro šoli izgubili.
Sicer pa se je prvenstvo šele začelo in
za uspeh bo še dosti možnosti.
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